



# 馬年 HORSE



根據中國十二生肖，馬在中國的第二十二生肖中排名第七。在中國馬是代表貴族，速度及毅力的象徵。

According to the Chinese Zodiac, the year of the Horse (from 1/31/2014 to 2/18/2015) is the seventh sign of the Chinese Zodiac. In Chinese culture, the Horse is a symbol of nobility, class, speed and perseverance.

出生於馬年的人聰明，是天生說好話高手，也因此容易融入認識新朋友。他們相信生活的目標是在追尋自由跟幸福。通常是健康的也或許是因為他們樂觀的態度及愛好運動的個性。

People born in the Year of the Horse are smart, fabulous speakers who have a gift for getting through to other people. They believe that their aim in life is "to seek individual freedom and happiness". They are usually quite healthy, perhaps due to their positivity and athleticism.

屬馬的人脾氣暴躁，沈迷於酒賭中。憎恨自己孤獨的幹活，喜愛別人的稱讚和崇拜。主觀獨立性強，不接受別人的建議，喜歡隨心所欲，討厭被束縛。最不善於理財，往往只知開源而不懂節流。 Those were born in the Year of the Horse have a temper, often fall into alcohol and gambling.



# 馬年 HORSE



Hate to work alone and love to be recognized and admired. They are strong headed, do not take other's input well, loves free spirit and hate to be governed. They are the worse in financial management – not a saver.

首先應訓練自己的耐性，做事要自我斟酌本身的能力，再循序進行，學習專意一貫徹底的精精神，並培養自己保密的習慣，否則其都將成為你創造就事業的一大障礙。

First of all, people born in the Year of Horse need to learn to be patient, understand one's own ability then learn to progress with a plan. They need to learn to focus and follow through and keep confidentiality to be successful in career development.

屬馬的人適合當翻譯人員，運動家，船員，圖書館員及探險家歷史學家。屬馬的名人很多，像美國超級名模辛蒂·克勞馥，英國電影演員海倫娜·寶漢·卡特，英國斯諾登伯爵夫人瑪格麗特公主，以及金球獎最佳電影女配角羅蘋·蓋兒·萊特等等.....不勝枚舉。

Horse are good Translators, Athletes, Pilots, Librarian and Adventurers.. Some of the famous people are Cindy Crawford, Helena Bonham Carter, Princess Margaret, Rita Hayworth., and Robin Wright Penn.

甲午年慶祝會

# 馬 Horse

- 積<sup>レ</sup>極<sup>レ</sup> Energetic
- 旅<sup>カ</sup>行<sup>ト</sup>家<sup>ノ</sup> Travelers
- 為<sup>ス</sup>愛<sup>ヲ</sup>瘋<sup>ヒ</sup>狂<sup>ク</sup> Will give up everything for love.

Compatible: Tiger, Sheep, Dog

Celebrities: Clint Eastwood,  
Barbra Streisand



馬

艾華中文學校

February 16, 2014, Sunday 10:00 p.m.  
COB, 3F, UTEP